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ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   12/2014 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   60/2014 
 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 23η Σεπτεμβρίου 2014, ημέρα Τρίτη και ώρα 13:30 

στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 12η/2014 

συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. 

πρωτ. 53837/19-9-2014 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το 

νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Καραγιάννης Ανδρέας, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας, Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ. 

1) Αντωνόπουλος Μιχαήλ, 2) Βεργόπουλος Δημήτριος, 3) Γυφτέας Ηλίας, 4) 

Δημόπουλος Δημήτριος, 5) Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος και 6)  Μαρινάκης 

Σαράντος.  

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Ντίντα Παναγιώτα 

και 2) Χριστόπουλος Ιωάννης.   

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Επιτροπής 

Ποιότητας Ζωής κ.κ. Κουτίβας Ηλίας και Αλούπης Παναγιώτης, οι οποίοι συμμετέχουν  

στη συνεδρίαση αυτή  αναπληρώνοντας τους κ.κ. Ντίντα Παναγιώτα και Χριστόπουλο 

Ιωάννη αντίστοιχα.   

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη όπως 

συνεδρίασης.  

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . .  
 
Στην αρχή της συνεδρίασης ο Αντιδήμαρχος κ. Καραγιάννης ενημερώνει ότι, μετά τον 

ορισμό του με Απόφαση Δημάρχου ως Προέδρου της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, τη 

θέση τακτικού μέλους όπου είχε εκλεγεί ο ίδιος καταλαμβάνει το πρώτο 

αναπληρωματικό μέλος κ. Γυφτέας Ηλίας.  
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Μετά τη συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχωρούν από τη 
συνεδρίαση οι κ.κ. Μάκαρης και Αλούπης ως ένδειξη αλληλεγγύης και συμπαράστασης 
στην απεργία των εργαζομένων του Δήμου.  
…. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . .   

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 6ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

 Ανάκληση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 
ενδιαφέροντος. 

Στην αρχή της συζήτησης του θέματος αυτού παραβρίσκεται στη συνεδρίαση ο 
δημοτικός υπάλληλος κ. Φειδάς Αθανάσιος.  
 
Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την υπ’ αριθμ. 48/2014 απόφασή της είχε αναβάλει τη 
λήψη απόφασης περί της ανάκλησης της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας των παρακάτω 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος: 
 
i. «ΣΤΕΓΑΣΜΕΝΟ ΚΕΝΤΡΟ ΔΙΑΣΚΕΔΑΣΗΣ ΜΕ ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗΣ 

ΑΝΑΨΥΧΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ ΚΑΤΑ ΚΥΡΙΟ ΛΟΓΟ ΟΙΝΟΠΝΕΥΜΑΤΩΔΩΝ ΠΟΤΩΝ», 
ιδιοκτησίας Τριανταφύλλου Ηλία του Δημητρίου, που βρίσκεται στην οδό 
Κουντουριώτη 3, στην Καλαμάτα. 
 

ii. «ΚΑΦΕ – ΣΝΑΚ ΜΠΑΡ ΧΩΡΙΣ ΠΑΡΑΣΕΚΥΑΣΤΗΡΙΟ», ιδιοκτησίας Παπαδοπούλου 
Γεωργίας, που βρίσκεται στην οδό Μπενάκη 6, στην Καλαμάτα. 
 

iii. «ΑΝΑΨΥΧΗΣ – ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ ΠΛΗΡΟΥΣ ΓΕΥΜΑΤΟΣ», 
ιδιοκτησίας της εταιρείας «ΜΑΤΖΑΚΟΣ ΘΩΜΑΣ & ΣΙΑ Ο.Ε.», που βρίσκεται στην 
οδό Ναυαρίνου 223, στην Καλαμάτα. 

 

Οι  παραπάνω περιπτώσεις επανέρχονται σήμερα προς συζήτηση στην Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής, όπως και οι υπ΄ αριθμ. αριθμ. πρωτ. του Δήμου 51293/8-9-2014, 
51294/8-9-2014, 51297/8-9-2014,  53764/19-9-2014 και 53765/19-9-2014 νέες 
εισηγήσεις του Τμήματος Αδειών & Ελέγχων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου 
Καλαμάτας, που ήταν στο φάκελο του θέματος για την ενημέρωση των μελών του 
Σώματος, έχουν αναλυτικά ως εξής : 

 
α) Η υπ’ αριθ. πρωτ. του Δήμου 51293/8-9-2014 υπηρεσιακή   εισήγηση: 
 
ΘΕΜΑ: Υπηρεσιακή εισήγηση υπ’ αριθ. 13/2014.  
 

Σχετ.: 
Κύριε Πρόεδρε, στις 26.06.2014, η Δ/νση Δημόσιας Υγείας, κατόπιν αυτοψίας 

στην επιχείρηση «ΕΠΟΧΙΑΚΗ ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ – ΣΝΑΚ ΜΠΑΡ – ΠΙΤΣΑΡΙΑ», ιδιοκτησίας 
Δημήτριου Γυφτέα του Ανδρέα, που βρίσκεται στην οδό Ναυαρίνου 230, στην 
Καλαμάτα, διαπίστωσε τα κάτωθι: 

 Έχει γίνει προσθήκη δραστηριότητας υπαίθριου παιδότοπου χωρίς την 
απαιτούμενη άδεια λειτουργίας. 

Τα ανωτέρω αποτελούν αλλαγή - ουσιώδη τροποποίηση των υγειονομικών όρων 
λειτουργίας του καταστήματος και θεωρείται ίδρυση νέου. 
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Η υπηρεσία μας, με το υπ’ αριθ. πρωτ. 44680/30.07.2014 έγγραφο, το οποίο 
επιδόθηκε νόμιμα, κάλεσε σε έκθεση απόψεων – αντιρρήσεων τον Δημήτριο Γυφτέα 
του Ανδρέα, ο  οποίος ανταποκρίθηκε με το υπ’ αριθ. πρωτ. 48237/20.08.2014 
έγγραφο, με το οποίο ζητά παράταση χρόνου ενός (1) μηνός, προκειμένου  να 
διενεργηθεί έλεγχος  από τον πιστοποιημένο φορέα ελέγχου για τις 
παιχνιδοκατασκευές, το οποίο είναι απαραίτητο δικαιολογητικό για την χορήγηση της 
άδειας λειτουργίας του παιδότοπου. 

Λαμβάνοντας υπόψη το Ν.3463/2006 «Κύρωση του κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων» άρθρο 80, το Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης» άρθρο 73, την Υγειονομική 
Διάταξη Υ1γ/Γ.Π./οικ. 96967 (ΦΕΚ 2718 τ.Β΄/08.10.2012) «Υγειονομικοί όροι και 
προϋποθέσεις λειτουργίας επιχειρήσεων τροφίμων & ποτών και άλλες διατάξεις» και 
την Κ.Υ.Α. 36873 ΦΕΚ 1364 τ.Β΄/02.02.2007 «Καθορισμός των όρων, των 
προϋποθέσεων, των δικαιολογητικών και κάθε άλλης αναγκαίας λεπτομέρειας για τη 
χορήγηση και την ανάκληση αδειών ίδρυσης και λειτουργίας παιδότοπων», 
εισηγούμαστε όπως ανακληθεί η υπ’ αριθ.  2013/1887/288/18.04.1996 άδεια ίδρυσης 
και λειτουργίας της επιχείρησης «ΕΠΟΧΙΑΚΗΣ ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ – ΣΝΑΚ ΜΠΑΡ – 
ΠΙΤΣΑΡΙΑ», ιδιοκτησίας Δημήτριου Γυφτέα του Ανδρέα, στην οδό Ναυαρίνου 230, 
στην Καλαμάτα, την σφράγιση των παιχνιδοκατασκευών και την επιβολή προστίμου 
δέκα χιλιάδες ευρω (10.000€) σύμφωνα το άρθρο 10 παρ. 3 της Κ.Υ.Α. 36873/2007. 

 
Συνημμένα: 

Τα ανωτέρω αναφερόμενα έγγραφα. 
 

Ο Εισηγητής 
ΦΕΙΔΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

ΤΕ11 ΕΠΟΠΤΗΣ 
ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΥΓΕΙΑΣ 

Ο Προϊστάμενος 
 
 

ΚΑΡΜΟΙΡΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 

Ο Δ/ντής 
             (υπογραφή) 

Ο Δήμαρχος Καλαμάτας  
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ε. ΝΙΚΑΣ 

 
 
β) Η υπ’ αριθμ. πρωτ. του Δήμου 51294/8-9-2014  υπηρεσιακή εισήγηση: 
 
ΘΕΜΑ: Υπηρεσιακή εισήγηση υπ’ αριθ. 15/2014.  
 

Σχετ.: 
Κύριε Πρόεδρε, στις 23.06.2014, η Δ/νση Δημόσιας Υγείας, κατόπιν αυτοψίας 

στην επιχείρηση «ΕΠΟΧΙΑΚΟ ΚΥΛΙΚΕΙΟ – ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ (ΓΗΠΕΔΟ 
ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ 5Χ5)», ιδιοκτησίας της εταιρείας «ΠΑΝ ΖΕΡΒΑΣ & ΣΙΑ Ο.Ε.», που 
βρίσκεται στην θέση Γουλιμιδες Νέα Είσοδος Καλαμάτας, στην Καλαμάτα, διαπίστωσε 
τα κάτωθι: 

 Έχει προβεί στην αλλαγή – τροποποίηση της λειτουργίας της Εποχιακού 
Κυλικείου, λειτουργώντας ως επιχείρηση Αναψυχής – Μαζικής Εστίασης 
παρασκευής & προσφοράς πλήρους γεύματος, παρασκευάζοντας & 
προσφέροντας σουβλάκια & ποικιλίες φαγητών. 

 Λειτουργούσε παιδότοπο άνευ αδείας. 

 Λειτουργούσε στον υπαίθριο χώρο Ανοιχτό Μπαρ (ΟΠΕΝ ΜΠΑΡ) άνευ 
αδείας. 

 Έχει εγκαταστήσει κολυμβητική δεξαμενή άνευ αδείας 

Τα ανωτέρω αποτελούν αλλαγή - ουσιώδη τροποποίηση των υγειονομικών όρων 
λειτουργίας του καταστήματος και θεωρείται ίδρυση νέου. 
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Η υπηρεσία μας, με το υπ’ αριθ. πρωτ. 44669/31.07.2014 έγγραφο, κάλεσε σε 
έκθεση απόψεων – αντιρρήσεων την εταιρεία «ΠΑΝ. ΖΕΡΒΑΣ & ΣΙΑ Ο.Ε.», η οποία 
ανταποκρίθηκε προφορικός, ζητώντας παράταση χρόνου ενός (1) μηνός, προκειμένου  
να διενεργηθεί έλεγχος  από τον πιστοποιημένο φορέα ελέγχου για τις 
παιχνιδοκατασκευές, το οποίο είναι απαραίτητο δικαιολογητικό για την χορήγηση της 
άδειας λειτουργίας του παιδότοπου. 

Λαμβάνοντας υπόψη το Ν.3463/2006 «Κύρωση του κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων» άρθρο 80, το Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης» άρθρο 73, την Υγειονομική 
Διάταξη Υ1γ/Γ.Π./οικ. 96967 (ΦΕΚ 2718 τ.Β΄/08.10.2012) «Υγειονομικοί όροι και 
προϋποθέσεις λειτουργίας επιχειρήσεων τροφίμων & ποτών και άλλες διατάξεις» και 
την Κ.Υ.Α. 36873 ΦΕΚ 1364 τ.Β΄/02.02.2007 «Καθορισμός των όρων, των 
προϋποθέσεων, των δικαιολογητικών και κάθε άλλης αναγκαίας λεπτομέρειας για τη 
χορήγηση και την ανάκληση αδειών ίδρυσης και λειτουργίας παιδότοπων», 
εισηγούμαστε όπως ανακληθεί η υπ’ αριθ.  17757/1809/1965/22.09.2007 άδεια 
ίδρυσης και λειτουργίας της επιχείρησης «ΕΠΟΧΙΑΚΟΥ ΚΥΛΙΚΕΙΟΥ – ΕΝΤΟΣ 
ΓΗΠΕΔΩΝ 5Χ5», ιδιοκτησίας της εταιρείας «ΠΑΝ. ΖΕΡΒΑΣ & ΣΙΑ Ο.Ε.», στην θέση 
Γουλιμίδες Νέα Είσοδος Καλαμάτας, στην Καλαμάτα, την σφράγιση των 
παιχνιδοκατασκευών και την επιβολή προστίμου δέκα χιλιάδες ευρω (10.000€) 
σύμφωνα το άρθρο 10 παρ. 3 της Κ.Υ.Α. 36873/2007. 
 
 

Ο Εισηγητής 
ΦΕΙΔΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

ΤΕ11 ΕΠΟΠΤΗΣ 
ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΥΓΕΙΑΣ 

Ο Προϊστάμενος 
 
 

ΚΑΡΜΟΙΡΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 

Ο Δ/ντής 
             (υπογραφή) 

Ο Δήμαρχος Καλαμάτας  
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ε. ΝΙΚΑΣ 

 
Συνημμένα: 

Τα ανωτέρω αναφερόμενα έγγραφα. 
 
 
γ) Η υπ’ αριθμ. πρωτ. του Δήμου 51297/8-9-2014 υπηρεσιακή εισήγηση:  
 
ΘΕΜΑ: Υπηρεσιακή εισήγηση υπ’ αριθ. 14/2014.  
 

Σχετ.: 
Κύριε Πρόεδρε, στις 23.06.2014, η Δ/νση Δημόσιας Υγείας, κατόπιν αυτοψίας 

στην επιχείρηση «ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ ΜΕ ΥΠΑΙΘΡΙΟ ΠΑΙΔΟΤΟΠΟ», ιδιοκτησίας της 
εταιρείας «ΜΠΙΤΣΑΚΑΚΗΣ & ΣΙΑ Ο.Ε.», που βρίσκεται στην οδό Μεγ. Αλεξάνρου 
(Καφετέρια) & Ναυαρίνου 6 (υπαίθριος παιδότοπος), στην Καλαμάτα, διαπίστωσε τα 
κάτωθι: 

 Έχει προβεί στην αλλαγή – τροποποίηση της λειτουργίας της καφετέριας, 
λειτουργώντας ως επιχείρηση Αναψυχής – Μαζικής Εστίασης παρασκευής & 
προσφοράς πλήρους γεύματος, παρασκευάζοντας & προσφέροντας σουβλάκια 
& ποικιλίες φαγητών. 

 Έχει αναπτύξει στον υπαίθριο χώρο εκατόν πενήντα (150) καθίσματα, ενώ στην 
άδεια έχετε δικαίωμα ανάπτυξης εκατό (100) καθισμάτων. 

 Σύμφωνα με την άδεια του, ο υπαίθριος παιδότοπος έχει δυναμικότητα εκατόν 
εβδομήντα δύο (172) παιδιών. Σύμφωνα με το άρθρο 2 της Κ.Υ.Α. 36873 
απαιτούνται επτά (7) αποχωρητήρια αποκλειστικής χρήσης από τα παιδιά, ενώ η 
επιχείρηση διαθέτει μόνο ένα (1) αποχωρητήριο παιδιών. 
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Τα ανωτέρω αποτελούν επέκταση – αλλαγή - ουσιώδη τροποποίηση των 
υγειονομικών όρων λειτουργίας του καταστήματος και θεωρείται ίδρυση νέου. 

Η υπηρεσία μας, με το υπ’ αριθ. πρωτ. 44665/31.07.2014 έγγραφο, κάλεσε σε 
έκθεση απόψεων – αντιρρήσεων την εταιρεία «ΜΠΙΤΣΑΚΑΚΗΣ & ΣΙΑ Ο.Ε.», η οποία 
ανταποκρίθηκε με το υπ’ αριθ. πρωτ. 47197/14.08.2014 έγγραφο. 

Λαμβάνοντας υπόψη το Ν.3463/2006 «Κύρωση του κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων» άρθρο 80, το Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης» άρθρο 73, την Υγειονομική 
Διάταξη Υ1γ/Γ.Π./οικ. 96967 (ΦΕΚ 2718 τ.Β΄/08.10.2012) «Υγειονομικοί όροι και 
προϋποθέσεις λειτουργίας επιχειρήσεων τροφίμων & ποτών και άλλες διατάξεις», 
εισηγούμαστε όπως ανακληθεί η υπ’ αριθ.  24927/1760/2763/29.07.2011 άδεια 
ίδρυσης και λειτουργίας της επιχείρησης «ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ ΜΕ ΥΠΑΙΘΡΙΟ ΠΑΙΔΟΤΟΠΟ», 
ιδιοκτησίας της εταιρείας «ΜΠΙΤΣΑΚΑΚΗΣ & ΣΙΑ Ο.Ε.», στην οδό Μεγ Αλεξάνδρου 
(Καφετέρια) & Ναυαρίνου 6 (υπαίθριος παιδότοπος), στην Καλαμάτα. 

 
Συνημμένα: 

Τα ανωτέρω αναφερόμενα έγγραφα. 
 

Ο Εισηγητής 
ΦΕΙΔΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

ΤΕ11 ΕΠΟΠΤΗΣ 
ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΥΓΕΙΑΣ 

Ο Προϊστάμενος 
 
 

ΚΑΡΜΟΙΡΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 

Ο Δ/ντής 
             
(υπογραφή) 

Ο Δήμαρχος Καλαμάτας  
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ε. ΝΙΚΑΣ 

 
 
 
δ) Η υπ’ αριθμ. πρωτ. του Δήμου 53764/19-9-2014 υπηρεσιακή εισήγηση:  
 

ΘΕΜΑ: Υπηρεσιακή εισήγηση υπ’ αριθ. 17/2014.  
 

Σχετ.: 
Κύριε Πρόεδρε, στις 18.02.2014, η Δ/νση Δημόσιας Υγείας, κατόπιν αυτοψίας 

στην επιχείρηση «ΚΑΦΕΝΕΙΟ», ιδιοκτησίας του Σαμιώτη Βασίλειου του Χρήστου, που 
βρίσκεται στην συμβολή των οδών Σπάρτης & Αγ. Παντελεήμονος, στην Καλαμάτα, 
διαπίστωσε τα κάτωθι: 

 Η επιχείρηση δε λειτουργεί ως ΚΑΦΕΝΕΙΟ αλλά ως μικτή επιχείρηση 
ΑΝΑΨΥΧΗΣ – ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ ΠΛΗΡΟΥΣ ΓΕΥΜΑΤΟΣ 
παρασκευάζοντας και προσφέροντας πλήρη γεύματα (ζεστής & κρύας 
κουζίνας) σε εξυπηρετούμενα άτομα, καθήμενα ή όρθια. 

Τα ανωτέρω αποτελούν επέκταση - ουσιώδη τροποποίηση των υγειονομικών 
όρων λειτουργίας του καταστήματος και θεωρείται ίδρυση νέου. 

Η υπηρεσία μας, με το υπ’ αριθ. πρωτ. 47917/14.08.2014 έγγραφο, κάλεσε σε 
έκθεση απόψεων – αντιρρήσεων τον Σαμιώτη Βασίλειο του Χρήστου, ο οποίος δεν 
ανταποκρίθηκε. 

Λαμβάνοντας υπόψη το Ν.3463/2006 «Κύρωση του κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων» άρθρο 80, το Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης» άρθρο 73, την Υγειονομική 
Διάταξη Υ1γ/Γ.Π./οικ. 96967 (ΦΕΚ 2718 τ.Β΄/08.10.2012) «Υγειονομικοί όροι και 
προϋποθέσεις λειτουργίας επιχειρήσεων τροφίμων & ποτών και άλλες διατάξεις», 
ζητούμε όπως ανακληθεί η υπ’ αριθ.  3066/646/3245/05.02.2014 άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας της επιχείρησης «ΚΑΦΕΝΕΙΟ», ιδιοκτησίας του Σαμιώτη Βασιλείου του 
Χρήστου, στην συμβολή των οδών Σπάρτης & Αγ. Παντελεήμονος, στην Καλαμάτα. 
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Συνημμένα: 

Τα ανωτέρω αναφερόμενα έγγραφα. 
 

Ο Εισηγητής 
ΦΕΙΔΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

ΤΕ11 ΕΠΟΠΤΗΣ 
ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΥΓΕΙΑΣ 

Ο Προϊστάμενος 
 
 

ΚΑΡΜΟΙΡΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 

Ο Δ/ντής 
α.α. 

             (υπογραφή) 

Ο Δήμαρχος Καλαμάτας  
(Με εντολή) 

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
(Δημοτικός Σύμβουλος) 

 
 
 
ε) Η υπ’ αριθμ. πρωτ. του Δήμου 53765/19-9-2014 υπηρεσιακή εισήγηση:  
 

ΘΕΜΑ: Υπηρεσιακή εισήγηση υπ’ αριθ. 16/2014.  

Σχετ.: 
Κύριε Πρόεδρε, στις 07.08.2014, η Δ/νση Δημόσιας Υγείας, κατόπιν αυτοψίας στην 

επιχείρηση «ΑΝΑΨΥΚΤΗΡΙΟ ΧΩΡΙΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣΤΗΡΙΟ», ιδιοκτησίας του Βεργή 
Αναστασίου του Νικολάου, που βρίσκεται στην συμβολή των οδών Ακρίτα 135 & Κορώνης, 
στην Καλαμάτα, διαπίστωσε τα κάτωθι: 

 Στο πατάρι έχει συγκροτηθεί χώρος πλύσης σκευών και παρασκευής κρέπας 
χωρίς να προβλέπεται στην άδεια λειτουργίας. 

 Έχει γίνει επέκταση σε παρακείμενο οικόπεδο αναπτύσσοντας ενενήντα οκτώ (98) 
κινητά καθίσματα, συγκροτώντας δύο (2) χώρους πλύσης σκευών (ένα εντός 
οικίσκου και έναν εκτός), τοποθετώντας έναν καταψύκτη, ένα μεγάλο ψυγείο 
αναψυκτικών, προθήκες με σκεύη και μια παγομηχανή χωρίς να προβλέπονται 
στην άδεια λειτουργίας. 

 Έχει γίνει ανάπτυξη στο πεζοδρόμιο είκοσι (20) κινητών καθισμάτων, ενώ στην 
άδεια λειτουργίας προβλέπεται η ανάπτυξη έξι (6) κινητών καθισμάτων. 

 Έχει μειωθεί ο αριθμός των κινητών καθισμάτων της αίθουσας του καταστήματος 
από δέκα (10) που προβλέπονται στην άδεια σε τέσσερα (4). 

Τα ανωτέρω αποτελούν επέκταση - ουσιώδη τροποποίηση των υγειονομικών όρων 
λειτουργίας του καταστήματος και θεωρείται ίδρυση νέου. 

Η υπηρεσία μας, με το υπ’ αριθ. πρωτ. 51010/03.09.2014 έγγραφο, κάλεσε σε έκθεση 
απόψεων – αντιρρήσεων τον Βεργή Αναστάσιο του Νικολάου, ο οποίος δεν 
ανταποκρίθηκε. 

Λαμβάνοντας υπόψη το Ν.3463/2006 «Κύρωση του κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων» άρθρο 80, το Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης» άρθρο 73, την Υγειονομική 
Διάταξη Υ1γ/Γ.Π./οικ. 96967 (ΦΕΚ 2718 τ.Β΄/08.10.2012) «Υγειονομικοί όροι και 
προϋποθέσεις λειτουργίας επιχειρήσεων τροφίμων & ποτών και άλλες διατάξεις», ζητούμε 
όπως ανακληθεί η υπ’ αριθ.  6227/385/1941/27.07.2006 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας της 
επιχείρησης «ΑΝΑΨΥΚΤΗΡΙΟ ΧΩΡΙΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣΤΗΡΙΟ», ιδιοκτησίας του Βεργή 
Αναστασίου του Νικολάου, στην συμβολή των οδών Ακρίτα 135 & Κορώνης, στην 
Καλαμάτα. 

 
Συνημμένα: 

Τα ανωτέρω αναφερόμενα έγγραφα. 
 

Ο Εισηγητής 
ΦΕΙΔΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

ΤΕ11 ΕΠΟΠΤΗΣ 
ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΥΓΕΙΑΣ 

Ο Προϊστάμενος 
 
 

ΚΑΡΜΟΙΡΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 

Ο Δ/ντής 
α.α. 

             (υπογραφή) 

Ο Δήμαρχος Καλαμάτας  
(Με εντολή) 

ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
(Δημοτικός Σύμβουλος) 
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Η εισήγηση του δημοτικού υπαλλήλου κ. Φειδά Αθανασίου καθώς και η διαλογική 
συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος έχουν αναλυτικά ως εξής:   

 

Ο κ. Φειδάς Αθανάσιος. 
 

Είμαι επόπτης δημόσιας υγείας, αρμόδιος υπάλληλος στην Έκδοση Αδειών 
Καταστημάτων Υγειονομικού Ενδιαφέροντος του Δήμου.  

Εκτός από τις εκδόσεις των αδειών έχουμε και τις ανακλήσεις των αδειών όταν 
υπάρχουν προϋποθέσεις από τους ελεγκτικούς μηχανισμούς που αυτοί είναι είτε το 
Υγειονομικό, είτε η Αστυνομία, είτε η Πυροσβεστική, είτε η Πολεοδομία. Αυτές οι πέντε 
εισηγήσεις που έχουμε φέρει, έχουμε πέντε καινούριες που φέραμε αυτή τη στιγμή και 
είναι και άλλες τρεις που έχουν πάρει αναβολή. Να πω τις πέντε καινούριες και να σας 
πω τις υπόλοιπες για μετά τι έχει προκύψει.  
Η πρώτη υπηρεσιακή εισήγηση αφορά την επιχείρηση του κ. Δημητρίου Γυφτέα στη 
Ναυαρίνου 230, είναι εποχιακή καφετέρια, snack-bar, πιτσαρία, έγινε έλεγχος 
26/06/2014 από τη Διεύθυνση Δημόσιας Υγείας και διαπιστώθηκε ότι έχει γίνει 
προσθήκη δραστηριότητας υπαίθριου παιδότοπου χωρίς την απαιτούμενη άδεια 
ίδρυσης και λειτουργίας. Κατά τα λεγόμενα και της Διεύθυνσης Υγείας, αποτελεί η 
αλλαγή ουσιώδη τροποποίηση των υγειονομικών όρων της άδειας λειτουργίας του 
καταστήματος και θεωρείται ίδρυση νέου.  
Εμείς καλέσαμε σε έγγραφες απόψεις τις αντιρρήσεις του καταστηματάρχη όπως 
ορίζεται από το νόμο και μας ανταποκρίθηκε με έγγραφο, το οποίο κατέθεσε στις 
20/08 στο οποίο αναφέρει ότι ζητάει από το Δήμο παράταση ενός μηνός, προκειμένου 
να διενεργηθεί έλεγχος από τον πιστοποιημένο φορέα τον ΕΔΕΤΑΜ, που πιστοποιεί τις 
παιδικές χαρές και τους παιδοτόπους όταν λειτουργούν σε ιδιωτικούς χώρους, 
προκειμένου να γίνει η χορήγηση της άδειας λειτουργίας του παιδοτόπου.  
Αυτό ζητάει από την πλευρά του Δήμου ο κ. Γυφτέας και εμείς ως Υπηρεσία 
υποχρεούμαστε βάσει νόμου να εισηγηθούμε την ανάκληση άδειας λειτουργίας,  λόγω 
της τροποποίησης όρων, τη σφράγιση των παιχνιδοκατασκευών και την επιβολή 
χρηματικού προστίμου 10.000€ όπως ορίζει η ΚΥΑ για τους παιδοτόπους του 2007 η 
36873. 

 
Αυτό αφορά μόνο τον παιδότοπο, όχι την επιχείρηση; 
 

Αφορά εξολοκλήρου, γιατί στην άδεια λειτουργίας όταν χορηγείται, υπάρχει 
η κάτοψη που δείχνει πού θα λειτουργεί και πώς θα δραστηριοποιείται η 

επιχείρηση. Οποιαδήποτε προσθήκη οποιασδήποτε άλλης δραστηριότητας που δεν έχει 
αδειοδοτηθεί είναι εις βάρος της αδείας του. Με τροποποίηση λοιπόν των υγειονομικών 
όρων της αρχικά χορηγηθείσας αδείας, γι’ αυτό και ζητάμε την ανάκλησή της, 
σφράγιση των παιχνιδοκατασκευών, γιατί δεν έχει άδεια για τις παιχνιδοκατασκευές και 
την επιβολή του χρηματικού προστίμου όπως ορίζει η κείμενη νομοθεσία. Παρόλα αυτά 
εμείς αναφέραμε και ότι ζητάει την παράταση χρόνου ενός μήνα, προκειμένου γιατί και 
ο ΕΔΕΤΑΜ για να κάνει τον έλεγχο, και οφείλω να σας ενημερώσω, πρέπει να 
πληρώσουν κάποιο ποσό οι ενδιαφερόμενοι και να στείλει ο ΕΔΕΤΑΜ από την Αθήνα τα 
μέλη του στην επαρχία, προκειμένου να κάνουν τον έλεγχο για την πιστοποίηση των 
παιχνιδοκατασκευών.  

 
Ουσιαστικά ζήτησε με αίτησή του ο κ. Γυφτέας, αφού τον ενημερώσατε, 
σε έναν μήνα θα τα έχει κάνει όλα αυτά; 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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 Είναι εφικτό, απ’ ό,τι έχω δει από την πείρα μου ως υπάλληλος του 
γραφείου, είναι εφικτό εφόσον τηρήσουν το χρονοδιάγραμμα και την όλη 

διάθεση που έδειξαν για  να αδειοδοτήσουν εξολοκλήρου το χώρο με την πιστοποίηση. 
Από εκεί και μετά αντιλαμβάνεστε ότι έχουμε να κάνουμε, ως προς την εμπιστοσύνη 
που θα δείξει η Δημοτική Αρχή, ως προς τον επιχειρηματία αν θα είναι συνεπής στο 
χρονοδιάγραμμα στο οποίο ζητάει την παράταση, γιατί εγώ οφείλω να σας ενημερώσω 
ότι η αίτησή του κατατέθηκε 20/08, οπότε η απόφαση αν θα παρθεί για παράταση θα 
είναι 23 Σεπτεμβρίου, θα είναι μέχρι 23 Οκτώβρη, θεωρώ ότι είχε άπλετο χρόνο 
μπροστά να μπορέσει να ολοκληρώσει μέχρι 23 Οκτώβρη αν δοθεί παράταση χρόνου 
από την Ποιότητα Ζωής. 

 
Πάμε στο δεύτερο.  
 

Θα τα κλείνουμε ένα – ένα;  
 
Όχι, δεν θα το κλείσουμε, καθόλου, καθόλου. Δεν θα κλείσουμε του 
κόσμου τα μαγαζιά τώρα που …………..  

 
Δεν είπα να το κλείσουμε. Ως θέμα να το κλείσουμε.  

 
 Άστο τώρα, μετά, ένα-ένα, ο Πρόεδρος θέλει τώρα να ενημερωθεί για 
όλα. 

 
Ερώτηση στο πρώτο θέλουμε να κάνουμε.  
Να κάνω μία ερώτηση;  

 
Κάνε ερώτηση στον κ. Φειδά. 

 
Η νομοθεσία που υπάρχει για τις παιδικές χαρές υπάρχει από το 
2007; 

 
Αυτό είναι για τους παιδότοπους. Από το 2007. 

 
Ο Δήμος Καλαμάτας ασχολήθηκε με τους παιδότοπους με αυτό 
το θέμα πώς; Από καταγγελίες; Από μόνος του;  

 
Εδώ πήγε η Διεύθυνση Υγείας, της Περιφέρειας. 

 
Και είδε αυτό και σας ενημέρωσε εσάς; 
 

Γιατί εμείς ως ελεγκτικό μηχανισμό είχαμε τη Δημοτική Αστυνομία που όπως 
γνωρίζετε έχει καταργηθεί αυτή τη στιγμή. 

 
Όταν υπήρχε όμως η Δημοτική Αστυνομία εσείς είχατε 
διαπιστώσει κάποιες παραβάσεις; Είχατε πάει σε ελέγχους σαν 

Δήμος; 
 
Υπήρχε ένα θέμα το οποίο ακόμα μας ταλανίζει, να σας πω την αλήθεια, 
διότι δεν είναι ξεκάθαρο πολλές φορές για την παιδική χαρά με τον 

παιδότοπο, γιατί και ο ίδιος ο ΕΔΕΤΑΜ μερικές φορές, λέει ότι εγώ έχω φουσκωτά, έχω 
συγκεκριμένες προδιαγραφές, τώρα όσον αφορά τις κούνιες και αυτά υπήρχε ένα 
θέμα.  

ΦΕΙΔΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΩΝΗ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΩΝΗ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  
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Παρ’ όλα αυτά σε συνεννόηση που κάναμε και με τη Διεύθυνση Υγείας και με κάποιες 
διευκρινήσεις που πήραμε από τον ΕΔΕΤΑΜ στους ιδιωτικούς χώρους, αυτοί πρέπει να 
έχουν προϋποθέσεις αδειοδότησης από τον ΕΔΕΤΑΜ και από τον Δήμο. 
Όπως καταλαβαίνετε, όταν δεν έχουμε τον έλεγχο ως Δήμος, είμαστε εξαρτημένοι 
κυρίως από τους ελεγκτικούς μηχανισμούς των άλλων Υπηρεσιών. 

 
Απλώς αυτό που θέλω να πω είναι το εξής: Από τη στιγμή που ο 
Δήμος, ανακάλυψε ότι τίθεται η ίδια διαδικασία το 2014, είναι 

λογικό και αυτός που έχει την επιχείρηση να ζητάει μία παράταση και να μην το έχει 
αντιληφθεί έγκαιρα. 

 
Ξέρεις ποιο είναι το πρόβλημα τώρα; Πρόσεξε. Ο άνθρωπος έκανε μία 
αίτηση, όχι αυτός, και ο άλλος παρακάτω. Αυτοί οι μηχανισμοί, οι οποίοι 

θα έρθουν από την Αθήνα να κάνουν τους ελέγχους δεν εξαρτώνται από αυτόν.  
Δηλαδή και εμείς να του πούμε έναν μήνα σου δίνουμε από σήμερα, για να εκτελέσεις 
όλα αυτά τα οποία απαιτούνται από τη νομοθεσία, μπορεί να μην γίνει  πράξη, διότι 
αυτοί που θα έρθουν, ξέρεις, είναι κάποιες εταιρείες ιδιωτικές, οι οποίες πρέπει να είναι 
πιστοποιημένες.  

 
Ναι ξέρω.  
 

Κατάλαβες το νέο κόλπο που υπάρχει τώρα, κατάλαβες; Αντί να έρθει 
μία Υπηρεσία του κράτους σου λέει φέρε μία πιστοποίηση. Δεν μπορείς· 

εμείς κοιτάμε το νερό στη ΔΕΥΑΚ που κοιτάμε τα δικά μας εργαστήρια, όχι, λέει, φέρτε 
και μία ιδιωτική εταιρεία η οποία να είναι πιστοποιημένη.  

 
Εντάξει, σωστά.  
 

Κατάλαβες; Σωστό είναι αυτό.  
 

Η δεύτερη επιχείρηση είναι η καφετέρια με υπαίθριο παιδότοπο, ιδιοκτησίας 
της εταιρείας Μπιτσακάκης και ΣΙΑ Ο.Ε. Ο παιδότοπος βρίσκεται στη 

Ναυαρίνου 6 και η επιχείρηση βρίσκεται στη Μεγάλου Αλεξάνδρου, η καφετέρια. Είναι 
ο παιδότοπος δίπλα σε... 

 
 ……………….. που φουσκώνει και το μαγαζί βρίσκεται στη Μεγάλου 
Αλεξάνδρου που δεν είναι διανοιγμένη.  

  
Πάλι η Διεύθυνση Υγείας τον Ιούνιο 23/06 έκανε αυτοψία και διαπίστωσε ότι 
……………… καταρχάς έχει κάνει τροποποίηση της άδειας λειτουργίας της 

καφετέριας και την έχει μετατρέψει σε αναψυχής μαζικής εστίασης πλήρους γεύματος, 
παρασκευάζοντας πλήρες γεύμα κυρίως σουβλάκια και ποικιλίες φαγητών. Η καφετέρια 
έχει δικαίωμα μόνο για καφέ, οινοπνευματώδη και κάποιον μεζέ μη επεξεργασμένο. 
Στον υπαίθριο χώρο έχει αναπτύξει 150 καθίσματα, ενώ στην άδειά του έχει δικαίωμα 
έως 100 και σύμφωνα με την άδειά του, ο υπαίθριος χώρος είχε δυναμικότητα 172 
παιδιών αλλά σύμφωνα με το άρθρο 2 της ΚΥΑ 36873, απαιτούνται να έχει συνολικά 
επτά αποχωρητήρια. Είναι στην ουσία ένα ανά 20-25 παιδιά. 
Όλα αυτά κατά τη Διεύθυνση Υγείας, αποτελούν επέκταση-αλλαγή των ουσιωδών 
όρων της άδειάς του και θεωρείται νέα άδεια. Καλέσαμε σε απόψεις, αντιρρήσεις την 
επιχείρηση, απάντησαν, μάλιστα μας κατέθεσαν καινούριο φάκελο, που αυτή τη στιγμή 
εμείς τον έχουμε διαβιβάσει στη Διεύθυνση Υγείας και αναμένουμε την τελική 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΕΙΔΑΣ:  
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γνωμάτευσή τους, αν θα χορηγήσουν την άδεια ή όχι. Παρεμπιπτόντως να ενημερώσω 
ότι εδώ έχει πιστοποίηση από τον ΕΛΟΤ, είναι κατατεθειμένη στο φάκελό του, έχει το 
κομμάτι αυτό, απλώς προσπαθεί να καλύψει ...  

 
Το υγειονομικό κομμάτι, τα σουβλάκια δηλαδή, κατάλαβες.  
 

... και τον χώρο των αποχωρητηρίων, και έχει κατασκευάσει, έχει μικρύνει 
τα τετραγωνικά του παιδότοπου, έτσι ώστε να έρθει η αντιστοιχία παιδιά με 

αποχωρητήρια και αυτή τη στιγμή, ο φάκελός του βρίσκεται στη Διεύθυνση Υγείας 
προκειμένου να χορηγηθεί η άδεια.  

 
Δηλαδή αν ένα παιδί θέλει να πάει στην τουαλέτα,  σε ποια 
τουαλέτα πηγαίνει; 

 
Υπάρχουν για μικρά παιδιά. 

 
Πού είναι αυτή η τουαλέτα; Επάνω; 
 

Είναι στη Μεγάλου Αλεξάνδρου. 
 
Πρέπει δηλαδή να πάει απέναντι στη Μεγάλου Αλεξάνδρου.  
 

Έχει πατέρα και μάνα.  
 

Αυτή η άδεια όταν είχε χορηγηθεί, είχε γίνει με προσθήκη δραστηριότητας 
και στην προσθήκη δραστηριότητας λέει ότι έχει τις απαγορεύσεις, τις 

οποίες δεν έχει να κάνει με τη συγκεκριμένη δραστηριότητα και υπάρχουν και οι δύο 
διαβάσεις πεζών εκατέρωθεν του παιδότοπου, υπάρχει αρκετός φωτισμός και πάει 
πάντα με τη συνοδεία γονέα, γι’ αυτό το λόγο έχει την άδεια του παιδοτόπου στο 
συγκεκριμένο σημείο. 

 
Άλλη ερώτηση αγαπητοί συνάδελφοι; 
 

ΚΟΥΤΙΒΑΣ: Υπάρχει εισήγηση για κάποιο πρόστιμο σε αυτή την επιχείρηση;. 
 
Ναι, εδώ εισηγούμαστε την ανάκληση της άδειας λειτουργίας, χωρίς 
πρόστιμο, γιατί η άδεια του παιδοτόπου ισχύει, έχει την πιστοποίηση, απλώς 

ήταν η γενόμενη τροποποίηση... 
 
Εγώ ρωτάω γιατί στην πρώτη περίπτωση του κ. Γυφτέα υπάρχει 
εισήγηση για 10.000,00 € πρόστιμο, εδώ όχι.  

 
Γιατί εδώ μιλάμε μόνο για παιδότοπο χωρίς άδεια και το Φ.Ε.Κ. για τους 
παιδοτόπους ως κυρώσεις έχει τη σφράγιση των παιχνιδοκατασκευών και 

την επιβολή του προστίμου ………….  
 
ΚΟΥΤΙΒΑΣ:  Το πρόστιμο πόσο είναι;  
 
ΦΕΙΔΑΣ: 10.000€.  
 
ΚΟΥΤΙΒΑΣ:  Άρα και εδώ πρέπει να ……………. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:   

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΚΟΥΤΙΒΑΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  
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Εδώ έχει άδεια λειτουργίας παιδοτόπου, έχει πιστοποίηση του ΕΛΟΤ, αλλά 
έχει τροποποιήσει την άδεια της καφετέριας. Οπότε ανακαλούμε την άδεια 

της καφετέριας, κατ’ επέκταση όταν είναι μικτές οι άδειες, επηρεάζει στο σύνολο την 
επιχείρηση, γιατί δεν μπορεί να έχει... 
 
ΚΟΥΤΙΒΑΣ: Δεν υπάρχει κάποια ανισότητα εδώ στους συναδέλφους; 

 
Όχι, γιατί πρέπει να έχουν …………. Όταν παίρνεις μία άδεια μικτή μπορείς 
να πάρεις σύμφωνα με την άδεια ό,τι θέλεις. 

 
Δεν μπορεί στην πρώτη επιχείρηση να έχεις χρηματικό πρόστιμο 10.000€ 
και στη δεύτερη καθόλου. 

 
Είναι όπως έχει νομοθετήσει το κράτος. 

 
Το ότι οδηγήθηκε σε νέα αίτηση έχει αντιληφθεί ο ίδιος ότι ανακαλείται 
η άδειά του; 

 
Ναι, έχει ενημερωθεί με τις απόψεις, τις αντιρρήσεις που τον είχαμε καλέσει 
και μπήκαν άμεσα στη διαδικασία τακτοποίησης του όλου ζητήματός του. 

 
Συνάδελφοι, μην κάνουμε διάλογο. Επειδή τα θεματάκια αυτά είναι λίγο 
ευαίσθητα πάμε στο άλλο.  

 
Είναι εποχιακό κυλικείο, αθλητικό κέντρο, γήπεδο ποδοσφαίρου 5x5 της 
εταιρείας Παναγιώτης Ζέρβας και ΣΙΑ Ο.Ε., στη θέση Γουλιμίδες Νέα 

Είσοδος, το OLYMPICO είναι.  
Το υγειονομικό 23/06 ξαναπήγε, έκανε έλεγχο εκεί και διαπίστωσε ότι έχει κάνει 
καταρχάς τροποποίηση, αλλαγή της άδειας λειτουργίας από εποχιακό κυλικείο σε 
επιχείρηση αναψυχής μαζικής εστίασης πλήρους γεύματος. Πάλι προσφέροντας 
σουβλάκια και ποικιλίες φαγητών. Λειτουργούσε παιδότοπο άνευ αδείας, λειτουργούσε 
στον υπαίθριο χώρο ανοιχτό μπαρ, open bar άνευ αδείας και είχε εγκαταστήσει 
κολυμβητική δεξαμενή άνευ αδείας.  
Κατά τη Διεύθυνση Υγείας τα ανωτέρω αποτελούν αλλαγή ουσιώδους τροποποίησης 
των υγειονομικών όρων, κάναμε εμείς απόψεις-αντιρρήσεις, καλέσαμε σε απόψεις-
αντιρρήσεις την εταιρεία, ανταποκρίθηκε, οι οποίοι μας απάντησαν και ζητούσαν 
προφορικά έναν μήνα παράταση, δεδομένου ότι ήθελε να δημιουργηθεί έλεγχος από 
τον πιστοποιημένο φορέα ελέγχου των ΕΔΕΤΑΜ το οποίο μας προσκόμισαν χθες, την 
πιστοποίηση από τον ΕΔΕΤΑΜ και προκειμένου, να προβεί στην κατάθεση φακέλου 
προκειμένου να βγάλει και την άδεια λειτουργίας του παιδότοπου και το open bar και 
να καλύψει τη γενόμενη τροποποίηση.  
Εδώ πάλι ως Υπηρεσία εισηγούμαστε την ανάκληση της άδειας και της λειτουργίας 
κυλικείου, τη σφράγιση των παιχνιδοκατασκευών και την επιβολή του χρηματικού 
προστίμου που είναι για τον παιδότοπο 10.000€.  

 
Το ελάχιστο είναι αυτό; 
 

Το έχει καθορίσει ως τιμή standard, είναι standard. Πάντως, η αίτησή του 
σε πρώτη φάση έδειξε ότι όντως μας έφερε την πιστοποίηση του ΕΛΟΤ, 

οπότε έχει κάνει τους απαραίτητους ελέγχους η ΕΔΕΤΑΜ και μένει να κατατεθεί ο 
φάκελος. Να κατατεθεί ο φάκελος για να τον στείλουμε στο υγειονομικό. 

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΚΟΥΤΙΒΑΣ:   

ΦΕΙΔΑΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  
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Ωραία, προχωράμε. 
 

Η επόμενη επιχείρηση είναι του κ. Βεργή Αναστασίου, αναψυκτήριο χωρίς 
παρασκευαστήριο, στην οδό Ακρίτα 35 και Κορώνης, το κρεπερί. Στις 07/08 

η Διεύθυνση Υγείας έκανε έλεγχο και εδώ είναι κατόπιν ελέγχου-καταγγελίας η οποία 
έγινε σε εμάς και τη διαβιβάσαμε στη Διεύθυνση Υγείας. Καταρχάς... 

 
Τα «Γουρουνάκια». 
 

Όχι, είναι τα κρεπερί.  
 
Ναι, λέω τα «γουρουνάκια» έκαναν ……….. 
 

Δεν είναι τα Γουρουνάκια, είναι άλλες, είναι δύο κυρίες.  
Στο πατάρι έχει συγκροτηθεί χώρος πλύσης σκευών και παρασκευής κρέπας, 

χωρίς να τον καλύπτει η άδεια ίδρυσης και λειτουργίας, γιατί δεν έχει 
παρασκευαστήριο στην άδειά του. Έχει γίνει επέκταση σε παρακείμενο οικόπεδο, 
αναπτύσσοντας 98 καθίσματα, συγκροτώντας δύο χώρους πλύσης σκευών, έναν εντός 
οικίσκου και έναν εκτός, είχε τοποθετήσει ένα καταψύκτη, ένα μεγάλο ψυγείο 
αναψυκτικών, προθήκες με σκεύη, μία παγομηχανή, χωρίς όλα αυτά να 
συμπεριλαμβάνονται και να περικλείονται στην άδειά του. Στον υπαίθριο χώρο του 
πεζοδρομίου έχει κάνει ανάπτυξη 20 καθισμάτων, ενώ στην άδειά του προβλέπεται 
μέχρι έξι και στον εσωτερικό χώρο στην αίθουσα έχει μειώσει τον αριθμό από δέκα σε 
τέσσερις τις θέσεις των καθήμενων.  
Αυτό κατά τη Διεύθυνση Υγείας αποτελεί επέκταση σε ουσιώδη τροποποίηση, η 
Υπηρεσία μας τους κάλεσε σε απόψεις-αντιρρήσεις που αναφέρονται πάντα οι απόψεις-
αντιρρήσεις τις επιδίδουμε, τις κάνουμε επίδοση, αλλά δεν έχει ανταποκριθεί καθόλου, 
στο χρονικό όριο που καλέσαμε σε απόψεις-αντιρρήσεις, στο δεκαήμερο, δεν 
ανταποκρίθηκε καθόλου.  
Ως εκ τούτου εμείς εισηγούμαστε και βάσει νόμου την ανάκληση της άδειας ίδρυσης 
και λειτουργίας του κ. Βεργή, χωρίς πρόστιμο γιατί είναι μόνο για την άδεια 
λειτουργίας, είναι τροποποίηση μόνο στην άδεια λειτουργίας. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάμε στην άλλη. 

 
Η άλλη επιχείρηση είναι Σαμιώτης Βασίλειος του Χρήστου, καφενείο, 
Σπάρτης και Αγ. Παντελεήμονος. Η επιχείρηση αυτή, δεν λειτουργούσε ως 

καφενείο κατόπιν ελέγχου του Υγειονομικού στις 18/02/2014 και παρασκεύαζε και 
πρόσφερε πλήρη γεύματα σε εξυπηρετούμενα άτομα. Κατά τη Διεύθυνση Υγείας αυτό 
πάλι αποτελεί επέκταση ουσιώδους τροποποίησης των υγειονομικών όρων της 
επιχείρησης. 

 
(δημότης): Δεν ήταν καφέ ουζερί;  
 

 Ήταν καφενείο σκέτο, σκέτο καφενείο. Για να σας δώσω να καταλάβετε, το 
καφενείο μπορεί να δώσει μη επεξεργασμένο μεζέ, αλίπαστα, ξηρούς 

καρπούς, αυτά θέλει, μη επεξεργασμένους. Εδώ η Διεύθυνση Υγείας λέει ότι πρόσφερε 
πλήρη γεύματα. 

 
Τι έβγαζε; Φασολάδα;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΓΚΡΑΙΚΗΣ  

ΦΕΙΔΑΣ: 

ΓΚΡΑΙΚΗΣ:  
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Αυτό είναι κάτι το οποίο δεν μπορούμε να το αμφισβητήσουμε, ούτε 
μπορούμε να ξέρουμε ακριβώς τι έχει γίνει. Καλέσαμε στις 14/08 σε 

απόψεις-αντιρρήσεις τον κ. Σαμιώτη, δεν ανταποκρίθηκε, ως εκ τούτου βάσει νόμου 
εισηγούμαστε την ανάκληση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας της επιχείρησης.  
Και τώρα τις υπόλοιπες.  
Η επόμενη αφορά την επιχείρηση της κα Παπαδοπούλου Γεωργίας, Μπενάκη 6, καφέ - 
σνακ μπαρ χωρίς παρασκευαστήριο. Η Διεύθυνση Υγείας στις 02/09/2010 και 
18/07/2011 είχε κάνει έλεγχο και είχε διαπιστώσει τροποποίηση των όρων· διέθετε 
προς πώληση συσκευασμένα προϊόντα παντοπωλείου, μέλι, ελιές, τυρί, φέτα, ζυμαρικά 
και άλλα τα οποία δεν επιτρέπεται να πωλούνται από την επιχείρηση. Είχε μετατρέψει 
την αποθήκη που βρίσκεται στο υπόγειο του καταστήματος, αλλά και χώρο 
παράπλευρο της αποθήκης σε παρασκευαστήριο και πλύση σκευών, όπου παρασκεύαζε 
και διέθετε στο κατάστημα έτοιμα φαγητά. Εμείς είχαμε καλέσει σε απόψεις-
αντιρρήσεις την κα Παπαδοπούλου η οποία είχε ανταποκριθεί εγγράφως, εμείς 
εισηγηθήκαμε την ανάκληση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας της επιχείρησης, είχε 
πάρει απόφαση η Ποιότητα Ζωής 28/12 για αναβολή της απόφασης, εμείς 
ενημερώσαμε την κα Παπαδοπούλου να μας κάνει γνωστό σε τι ενέργειες έχει προβεί 
για την τακτοποίηση του μαγαζιού στο οποίο δεν ανταποκρίθηκε, η Διεύθυνση Υγείας 
16/06/2014 έκανε αυτοψία και διαπίστωσε ακριβώς τις ίδιες τροποποιήσεις που είχε 
διαπιστώσει το 2010 και το 2011.  
Ως εκ τούτου λοιπόν, λαμβάνοντας όλο το ιστορικό που έχει γίνει αυτό το χρονικό 
διάστημα και μην έχοντας οποιαδήποτε πληροφόρηση από πλευράς της κας 
Παπαδοπούλου για τις ενέργειες που έχει προβεί, βάσει νόμου ζητάμε την ανάκληση 
άδειας ίδρυσης και λειτουργίας της επιχείρησης καφέ σνακ μπαρ χωρίς 
παρασκευαστήριο. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πού είναι αυτό; 

 
Είναι η «Μυλόπετρα».  
 

Είχε απασχολήσει πάλι την Επιτροπή. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το θυμάμαι, το θυμάμαι. 
 
Δεν έχει κάνει καμία ενέργεια, δεν έχουμε ενημερωθεί.  
Η επόμενη επιχείρηση είναι επιχείρηση αναψυχής, μαζικής εστίασης, 

προσφοράς πλήρους γεύματος της εταιρείας «Ματζάκος Θωμάς και ΣΙΑ Ο.Ε» στη 
Ναυαρίνου 223. Εκεί είχε πάει η Διεύθυνση Υγείας 17/06/2014 και διαπίστωσε ότι 
λειτουργεί open-bar, χωρίς την απαιτούμενη άδεια λειτουργίας και στον ιδιωτικό 
υπαίθριο χώρο εξυπηρέτησης έχει διαμορφωθεί γήπεδο beach volley, με αποτέλεσμα 
να έχει μειωθεί ο χώρος εξυπηρέτησης των ατόμων. Τα ανωτέρω αποτελούν επέκταση 
σε ουσιώδη τροποποίηση των υγειονομικών όρων. Εμείς καλέσαμε σε απόψεις-
αντιρρήσεις τον κ. Ματζάκο στις 04/07, ανταποκρίθηκε με έγγραφο στο οποίο μας 
ενημερώνει ότι θα προβεί σε όλες τις νόμιμες ενέργειες. Μέχρι σήμερα δεν έχει γίνει 
καμία ενέργεια υποβολής φακέλων περί τακτοποίησης των εκκρεμοτήτων που 
διαπίστωσε η Διεύθυνση Υγείας.  

 
Το κατάστημα  beach volley αυτό είναι αριστερά μετά …………. 
 

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΦΩΝΗ:   

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΚΟΥΤΙΒΑΣ:  
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Ναι. Στην ουσία εκεί που έχει το beach volley, είχε για ανάπτυξη 
τραπεζοκαθισμάτων και φαίνεται στα σχέδια ότι εξυπηρετούσε πελάτες.  
 
Το μαγαζί άνοιξε φέτος συγκεκριμένα.  
 

Ναι.  
Και η άλλη που αφορά ήταν το στεγασμένο κέντρο διασκέδασης στην 

Κουντουριώτη 3, το οποίο έκανε αίτηση προέγκρισης σε επιχείρηση αναψυχής ο κ 
Λεονταρίτης, σφραγίστηκε από το Δήμο γιατί δεν έβγαλε ποτέ άδεια, ως εκ τούτου η 
ανάκληση δεν υφίσταται, γιατί αυτή τη στιγμή είναι σφραγισμένο ως άνευ αδείας 
λειτουργίας κατάστημα.  
Οπότε για την εισήγηση αυτή για το στεγασμένο κέντρο διασκέδασης του κ. 
Τριανταφύλλου, δεν απαιτείται να πάρει απόφαση η Ποιότητα Ζωής.  
Να σημειώσω ότι αυτός είχε καταθέσει υπεύθυνη δήλωση στην οποία δήλωνε ότι η  
μουσική που θα χρησιμοποιεί δεν ανήκει στην ΑΕΠΙ, στην αυτοδιαχείριση, είχε 
ελεγχθεί ότι παίζει μουσική της ΑΕΠΙ και της αυτοδιαχείρισης και αυτό αποτελεί λόγο 
ανάκλησης της άδειας λειτουργίας του κέντρου διασκέδασης, γιατί είναι ενσωματωμένη 
η άδεια μουσικής με την άδεια λειτουργίας. Η μοναδική περίπτωση δηλαδή που δεν 
χρειάζεται να βγάλεις ξεχωριστή άδεια μουσικής, γιατί ενσωματώνεται ως προς το είδος 
της επιχείρησης. Αλλά η ΑΕΠΙ, η μη πληρωμή της ΑΕΠΙ ή των πνευματικών 
δικαιωμάτων, να το πούμε καλύτερα, αποτελεί λόγο ανάκλησης εξ’ ολοκλήρου της 
άδειας.  

 
Του έχουμε κάνει ενόχληση του κυρίου;  

 
Είχαμε κάνει απλώς αυτή τη στιγμή ήρθε άλλος ιδιοκτήτης, έβγαλε 
προέγκριση για επιχείρηση αναψυχής, λειτούργησε το καλοκαίρι, 

βεβαιώθηκε από την αστυνομία ότι λειτουργεί άνευ αδείας και εμείς με Απόφαση 
Δημάρχου βγάλαμε τη σφράγιση της επιχείρησης, η οποία εκτελέστηκε και αυτή τη 
στιγμή το μαγαζί θεωρείται σφραγισμένο για το Δήμο.  
Οπότε δεν απαιτείται σαν θέμα αυτό, αποσύρεται η εισήγηση αυτή. 
Αυτές είναι οι εισηγήσεις της Υπηρεσίας όσον αφορά τις επιχειρήσεις αυτές. 
Παρεμπιπτόντως, να σας ενημερώσω κάτι άλλο. Αυτή τη στιγμή έχει μπει έγγραφο από 
το Αστυνομικό Τμήμα κατά παρέκκλιση του Εισαγγελέα, στο οποίο βέβαια μας ζητάει 
αν έχουν γίνει έλεγχοι πιστοποίησης των παιδοτόπων και κάποιοι από αυτούς είναι και 
του κ. Ζέρβα και του κ. Μπιτσακάκη. Δεν αναφέρονται για τις τροποποιήσεις του 
Υγειονομικού στο χαρτί, θέλουν να ζητήσουν στην ουσία αν έχουν γίνει έλεγχοι, αν 
πληρούν τις προϋποθέσεις σαν παιδότοποι.  Αυτοί, του κ. Μπιτσακάκη και του κ. Ζέρβα 
έχουν αυτή τη στιγμή την πιστοποίηση του ΕΛΟΤ και εμείς βάσει αυτού θα τους 
απαντήσουμε. Οφείλω να σας ενημερώσω ότι υπάρχει και αυτό ως ανοιχτό θέμα το 
οποίο έχει γίνει στην Υπηρεσία μας. Κατά παρέκκλιση του Εισαγγελέα, κατά παραγγελία 
του Εισαγγελέα.  

 
Το θέμα είναι το εξής: Ότι εδώ πέρα η νομοθεσία, ενώ είναι πολύ 
ιδιόρρυθμη όσον αφορά τους παιδότοπους, όταν όμως μπαίνει σε μία 

επιχείρηση η οποία λειτουργεί και βάζεις εσύ τον παιδότοπο δίπλα, ενώ πρέπει να σου 
πει, κύριε ο παιδότοπος δεν είναι πιστοποιημένος, κλείνεις τον παιδότοπό σου με 
περίφραξη, την υπόλοιπη επιχείρηση να δουλέψεις, σου λέει, σου ανακαλεί την άδεια 
επί συνόλου. Δηλαδή, εκεί προχωράμε και ζητάμε και ISO και ΕΛΟΤ κτλ., κτλ. και στο 
άλλο ζήτημα το αφήνουμε ως έχει.  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΚΟΥΤΙΒΑΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΦΩΝΗ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Άρα, εδώ πέρα υπάρχει ένα θέμα στη νομοθεσία όπως καταλαβαίνετε.  
Εγώ, αγαπητοί συνάδελφοι, ακούστε να δείτε, επειδή τα θέματα, και το beach volley 
μας είχε απασχολήσει το καλοκαίρι κ.λπ., εκεί ξέρουμε ότι υπάρχουν διενέξεις με τους 
ιδιοκτήτες, είναι η πρώην συνέταιρος της επιχείρησης κ.λπ. , επειδή το θέμα μας είχε 
απασχολήσει και την προηγούμενη φορά εγώ, αγαπητοί συνάδελφοι, όσον αφορά τους 
παιδότοπους εκείνοι οι δύο για παράδειγμα οι οποίοι είναι οι πιο ζωντανοί κ.λπ. έχουν 
πάρει την πιστοποίηση, άρα λοιπόν ο μόνος παιδότοπος που είναι σε εκκρεμότητα αυτή 
τη στιγμή είναι του κ. Γυφτέα αν δεν κάνω λάθος, ο άλλος παιδότοπος είναι του 
Μητσακάκη και του Ζέρβα που στα έχει φέρει τις πιστοποιήσεις. 

 
Απλώς πρέπει να τακτοποιήσουν τα άλλα ζητήματα των παραβάσεων. 

 
Στο σύνολο, το οποίο είναι διαδικαστικό.  
Εγώ, αγαπητοί συνάδελφοι, προτείνω να αναβάλλουμε τα θέματα αυτά 

και να έρθουμε κάποια στιγμή να αφήσουμε τις ημερομηνίες σε 15 μέρες, μήπως 
τακτοποιηθούν όλα τα πράγματα γιατί απ’ ό,τι βλέπω οι παραβάσεις δεν είναι 
ουσιαστικές, με την έννοια για παράδειγμα ότι επειδή δεν έχει μία πιστοποίηση στο 
οτιδήποτε και στην ίδια λογική εγώ προτείνω να αναβληθούν τα θέματα όλα αυτά και 
να τα συζητήσουμε στην επόμενη συνεδρίαση. Εκτός από εκείνο το οποίο δεν υπάρχει 
λόγος.  
 
ΦΩΝΗ: ………………………… (δεν ακούγεται) 

 
Ο Εισαγγελέας τι είπε;  
 

Για τον κ. Γυφτέα δεν έχει ζητήσει κάτι σε πρώτη φάση. Έχει ζητήσει για 
τον κ. Ζέρβα, για τον κ. Μπιτσακάκη και για κάποιους άλλους οι οποίοι δεν 

αφορούν την Ποιότητα Ζωής αυτή τη στιγμή. Αλλά γι’ αυτούς που αφορούν στη 
συζήτησή μας έχουν την πιστοποίηση, του κ. Μπιτσακάκη και του κ. Ζέρβα.  

 
Ποιες είναι αυτές;  
 

Είναι η μεγάλη που είναι στη Ναυαρίνου και η άλλη στο OLYMPICO.  
 
Έχουν πιστοποίηση από τον φορέα αυτό;  
 

Έχουν πιστοποίηση από τον ΕΔΕΤΑΜ, απλώς πρέπει να τακτοποιήσουν τις 
άλλες εκκρεμότητες που …………. 

 
Ο Δήμος Καλαμάτας έχει την πιστοποίηση για τις δικές του 
παιδικές χαρές; Εμείς σαν Δήμος; 

 
Έχουμε πάρει παράταση και είμαστε στη διαδικασία τακτοποίησης όλων.   

 
Από τον ίδιο φορέα θα πάρουμε και εμείς;  
 

Εννοείται.  
 
Άρα, είμαστε και εμείς στην ίδια διαδικασία με τους ιδιώτες.  
Εγώ θεωρώ, μου επιτρέπετε να μιλήσω, Πρόεδρε;  

 

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Παρακαλώ ναι.  
 
Θεωρώ ότι σε αυτές τις περιπτώσεις, στις οποίες υπάρχει αυτή η 
παράταση όσον αφορά το Δήμο Καλαμάτας, εννοώ τις παιδικές 

χαρές και τους παιδότοπους του Δήμου Καλαμάτας, θα πρέπει να ισχύσουν τα ίδια 
μέτρα και τα ίδια σταθμά που θα ισχύσουν για τις αντίστοιχες ιδιωτικές υποθέσεις. Ή 
θα πάει και ο Δήμος σε αντίστοιχη διαδικασία ή θα υπάρχει μία παράταση. 

 
Κύριε συνάδελφε, πρότεινα αναβολή των θεμάτων να πάνε παραπέρα. 

 
Όχι. Δεν ξέρω τι προτείνατε εσείς, θα πω τι προτείνω εγώ.  
 

Να καταγραφεί στα πρακτικά.  
 
Αυτή είναι η άποψή μου εμένα και όσον αφορά τα άλλα θέματα 
δεν τα γνωρίζω, γιατί δεν έχω πλήρη ενημέρωση, μία γενική 

θεώρηση έκανα και δεν μπορώ να ψηφίσω γιατί δεν έχω εικόνα του τι ………... 
 
Ποια άλλα θέματα; 

 
Τα υπόλοιπα, ανέφερα τις περιπτώσεις των θεμάτων που 
σχετίζονται με τους παιδότοπους. Είπα να υπάρχει παράταση, 

γιατί υπάρχει μια αντίστοιχη παράταση για το Δήμο Καλαμάτας για τους παιδότοπους, 
και είπα να ισχύσει το ίδιο για να μην έχουμε δύο μέτρα και δύο σταθμά όσον αφορά 
τους παιδότοπους. Όσον αφορά τα υπόλοιπα θέματα λέω, δεν είχα την ενημέρωση 
που έπρεπε να έχω όσον αφορά τη λειτουργία της επιτροπής γιατί, γιατί, γιατί, για 
τους γνωστούς λόγους, και επιφυλάσσομαι.  

 
Τελειώσατε κ. συνάδελφε;  

 
Ναι. Ψηφίζω λευκό τελικά. 
 

Ψηφίζετε λευκό.   
Η εισήγηση του Προέδρου για παράταση για την επόμενη συνεδρίαση; 

 
ΦΩΝΗ: Ομόφωνα.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι ομόφωνα. Κατά πλειοψηφία.  

 
Από πλευρά της Υπηρεσίας όλες οι περιπτώσεις και οι πέντε οι καινούριες και 
οι δύο οι παλαιότερες, θα ενημερωθούν εγγράφως, διότι δόθηκε αναβολή 

στη συζήτηση των θεμάτων τους, έτσι ώστε μέχρι την επόμενη συνεδρίαση, να μας 
έχουν ενημερώσει για τις ενέργειές τους, έτσι ώστε και εμείς να μπορούμε να 
ενημερώσουμε την Ποιότητα Ζωής, αν ανταποκρίθηκαν και σε ποιο στάδιο βρίσκονται 
ή αν κάποιοι δεν ανταποκριθούν εκ νέου. Δηλαδή θα ενημερώσουμε εγγράφως όλους 
αυτούς. 
 
 
 
Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού 
λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, μειοψηφούντος του κ. Αντωνόπουλου ο 
οποίος δηλώνει ΛΕΥΚΗ ψήφο,  κατά πλειοψηφία, 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:   

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΕΙΔΑΣ:  
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Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 

 
1. Αναβάλλει τη λήψη απόφασης περί της ανάκλησης της άδειας ίδρυσης 

και λειτουργίας των παρακάτω καταστημάτων υγειονομικού 
ενδιαφέροντος: 

 
i. ΚΑΦΕ – ΣΝΑΚ ΜΠΑΡ ΧΩΡΙΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣΤΗΡΙΟ, ιδιοκτησίας της 

κας Παπαδοπούλου Γεωργίας, που βρίσκεται στην οδό Μπενάκη 6 
στην Καλαμάτα. 
 

ii. ΑΝΑΨΥΧΗΣ – ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ ΠΛΗΡΟΥΣ 
ΓΕΥΜΑΤΟΣ,  ιδιοκτησίας της εταιρείας «ΜΑΤΖΑΚΟΣ ΘΩΜΑΣ & ΣΙΑ 
Ο.Ε.», που βρίσκεται στην οδό Ναυαρίνου 223 στην Καλαμάτα. 

 
iii. ΕΠΟΧΙΑΚΗ ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ – ΣΝΑΚ ΜΠΑΡ – ΠΙΤΣΑΡΙΑ, ιδιοκτησίας του 

κ. Δημητρίου Γυφτέα, που βρίσκεται στην οδό Ναυαρίνου 230 στην  
Καλαμάτα.  

 
iv. ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ ΜΕ ΥΠΑΙΘΡΙΟ ΠΑΙΔΟΤΟΠΟ, ιδιοκτησίας της εταιρείας 

«ΜΠΙΤΣΑΚΑΚΗΣ & ΣΙΑ Ο.Ε.», που βρίσκεται  στην οδό Μεγ. 
Αλεξάνδρου & Ναυαρίνου 6 στην Καλαμάτα. 

 
v. ΕΠΟΧΙΑΚΟ ΚΥΛΙΚΕΙΟ – ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ (ΓΗΠΕΔΟ 

ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ 5Χ5),  ιδιοκτησίας της εταιρείας «ΠΑΝ. ΖΕΡΒΑΣ & 
ΣΙΑ Ο.Ε.» που βρίσκεται στη θέση Γουλιμίδες στη Νέα Είσοδο 
Καλαμάτας.  

 
vi. ΑΝΑΨΥΚΤΗΡΙΟ ΧΩΡΙΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣΤΗΡΙΟ, ιδιοκτησίας του κ. 

Βεργή Αναστασίου που βρίσκεται στην οδό Ακρίτα 135 & Κορώνης 
στην Καλαμάτα.  

 
vii. ΚΑΦΕΝΕΙΟ,  ιδιοκτησίας του κ. Σαμιώτη Βασιλείου που βρίσκεται 

στη συμβολή των οδών Σπάρτης & Αγ. Παντελεήμονος στην 
Καλαμάτα.  

 
2. Αποσύρει το θέμα  περί της ανάκλησης της άδειας ίδρυσης και 

λειτουργίας του καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος 
«ΣΤΕΓΑΣΜΕΝΟ ΚΕΝΤΡΟ ΔΙΑΣΚΕΔΑΣΗΣ ΜΕ ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗΣ 
ΑΝΑΨΥΧΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ ΚΑΤΑ ΚΥΡΙΟ ΛΟΓΟ ΟΙΝΟΠΝΕΥΜΑΤΩΔΩΝ 
ΠΟΤΩΝ», ιδιοκτησίας Τριανταφύλλου Ηλία του Δημητρίου, που 
βρίσκεται στην οδό Κουντουριώτη 3, στην Καλαμάτα, διότι δεν 
υφίσταται πλέον λόγος ανάκλησης αφού ήδη έχει εκδοθεί Απόφαση 
Δημάρχου περί σφράγισης της επιχείρησης. 

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως 
ακολουθεί : 
 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
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Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ανδρέας Καραγιάννης  1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  2. Βεργόπουλος Δημήτριος  

  3. Γυφτέας Ηλίας  

  4. Δημόπουλος Δημήτριος 

  5. Κουτίβας Ηλίας 

  6. Μαρινάκης Σαράντος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 9 Οκτωβρίου 2014 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

  
 
 


